
ROMÂNIA  

JUDEŢUL VASLUI  

CONSILIUL LOCAL GĂGEŞTI 

 

PROCES -VERBAL 

privind desfășurarea ședinței de lucru a Consiliului local, convocat în ședință ordinară, în data 

de 28 mai 2024, ora 13,00 

  

 In conformitate cu prevederile art.134 alin. (1) lit.,,a”  din O.U.G. nr.57/2019 privind 

Codul administrativ, Consiliul local Găgești a fost convocat în ședință ordinară , prin 

Dispozitia primarului  nr. 199/22.05.2024, în data de 28 mai  2024, ora 13,00 . 

           Domnul Mihal Constantin,  presedinte de  ședință, arată că ședința este legal constituită 

deoarece din totalul de 9 consilieri în funcție, la ședință participă un numar de 9 consilieri. 

La ședință participă de drept primarul si secretarul general al comunei. 

Votul consilierilor locali este  deschis, exprimat prin ridicarea mâinii. 

Președintele de  ședință prezintă proiectul  ordinii de zi : 
1. Aprobarea procesului-verbal al ședinței din data de 14 mai 2024; 
2. Proiect de hotarare nr. 46/15.05.2024 privind a doua rectificare a bugetului local al 

comunei Găgești, judetul Vaslui, pe anul 2024- inițiator : primarul comunei Găgești, 
Stupu Costică ;   

3. Proiect de hotarare nr.47 din 16.05.2024  privind modificarea și completarea inventarului 

domeniului privat al comunei Găgești, județul Vaslui, însușit  prin H.C.L. 

nr.86/28.11.2017- initiator : primarul comunei Gagesti, Stupu Costică ;   

4. Informari, intrebări, interpelări. 

Se supune la vot proiectul ordinii de zi  .  

Cu un numar de 9 voturi ,,pentru’’  a fost aprobată  ordinea  de zi.  

* 

Punctul 1 al ordinii de zi : Aprobarea procesului-verbal al ședinței din data de 14 mai 2024. 

Se supune la vot. 

Cu un numar de 9 voturi ,,pentru’’a fost  aprobat  procesul verbal din data de 14 mai 2024. 

* 

Punctul 2 al ordinii de zi :Proiect de hotarare nr. 46/15.05.2024 privind a doua 

rectificare a bugetului local al comunei Găgesti, judetul Vaslui, pe anul 2024. 

        Se dă cuvantul domnului primar pentru a prezenta proiectul de hotarare. 

 Se dă cuvantul presedintelui  Comisiei pentru programe de dezvoltare economico- 

socială, buget –finante, administrarea   domeniului public și privat al comunei, agricultură, 

gospodărire comunală, protectia mediului, comert si servicii publice din cadrul consiliului 

local pentru a prezenta raportul de avizare. Comisia acordă aviz favorabil. 

 Se dă cuvantul presedintelui  Comisiei pentru învățământ, sănătate și familie ,cultură și 

culte, muncă și protecție socială, activități social-culturale, amenajarea teritoriului si 

urbanism din cadrul consiliului local pentru a prezenta raportul de avizare. Comisia acordă 

aviz favorabil. 

Nefiind înscrieri la cuvânt se supune la vot  aprobarea proiectului de hotărâre. 

Cu un numar de 9 voturi ,,pentru’’, un nr. de 0 voturi ,,împotrivă’’ si 0,,abtineri’’ a  fost 

aprobat proiectul de hotarare, fiind adoptată hotararea  nr.45. 

* 

Punctul 3 al ordinii de zi :Proiect de hotărâre nr.47 din 16.05.2024  privind modificarea 

și completarea inventarului domeniului privat al comunei Găgești, judetul Vaslui, însușit  prin 

H.C.L. nr.86/28.11.2017. 



 Se dă cuvantul domnului primar pentru a prezenta proiectul de hotarare. 

 Se dă cuvantul presedintelui  Comisiei pentru programe de dezvoltare economico- 

socială, buget –finante, administrarea   domeniului public și privat al comunei, agricultură, 

gospodărire comunală, protectia mediului, comert si servicii publice din cadrul consiliului 

local pentru a prezenta raportul de avizare. Comisia acordă aviz favorabil. 

Președintele de sedinta solicită înscrieri la cuvânt. 

Nefiind înscrieri la cuvânt se supune la vot  aprobarea proiectului de hotărâre. 

Cu un număr de 9 voturi ,,pentru’’, un nr. de 0 voturi ,,împotrivă’’ si 0,,abțineri’’ a  fost 

aprobat proiectul de hotărăre, fiind adoptată hotărârea  nr.46.  

* 

Punctul 4 al ordinii de zi :Informări, întrebări, interpelări:  

Președintele de ședință solicită înscrieri la cuvânt. 

Domnul Crăciun Ion, consilier: să nu fiu acuzat de campanie elctorală, mă văd obligat  

să fac câteva precizări. Când s-a facut Școala de la Găgești,  am mers toți consilierii locali și 

am făcut observații  că nu se respectă proiectul și au fost schimbate toate grinzile, inclusiv 

tabla. Când a fost cu gazele de șist, am organizat miting și am fost amenințat că mă supun unui 

risc. Când s-a reabilitat Școala de la Giurcani, firma și-a montat, la poartă,  contor electric 

separat să plătească consumul din bugetul firmei. La Grădinița Giurcani s-a folosit curent 

electric de la Scoală. Nu era normal să pună contor de la începutul lucrărilor? După asta s-au 

branșat la casa parohială si curentul  l-a plătit primăria. Preotul de la Dodești, împreună cu 

echipa de muncitori, aduși de pe la Tanacu, făceau lucrare de proastă calitate. În paralel făceau 

lucrare și la Fălciu , iar primarul de acolo în fiecare zi era pe șantier. La noi primarul a zis că 

are diriginte de șantier și nu trebuie să fie prezent. La gradiniță  niciun perete nu este drept. Nu 

putem accepta asemena lucrare. Dacă am spus unui inginer, nu s-a luat nicio măsură . Tot el 

m-a întrebat ce vreau, să dea firma faliment ? Am solicitat să vină televiziunea de la București 

să filmeze dacă este de acceptat o asemenea lucrare. Voi suporta toate costurile. 

Domnul Borș Corneliu, consilier: va fi numită o comisie care va recepționa lucrarea, din 

care va face parte obligatoriu și un reprezentat din partea Ispectoratului de Constructii,  dacă 

nu este respectat proiectul va fi refuzată recepția.  

Domnul primar: Branșarea de la școală a fost o provizorie. Curentul de la casa parohială      

l-a plătit firma si  nu primăria, pentru că ar fi  fost o plată ilegală. Cei de la firmă  au fost 

corecți in privința plății consumului curentului electric. Nu sunt de acord cu dialogul agresiv, 

cum ați făcut dumneavoastră, trebuie discutat civilizat , cu calm . De asta am organizat 

întâlnirea cu proiectantul si  executantul, să remediem problemele. Cu dispoziție de șantier am 

găsit soluțiile cele mai bune, de exemplu , accesul mașinii de pompieri , hidranții, parcul de 

joacă pentru copii. In comisia de receptie va fi reprezentantț de la ISU si de la ISC , care vor fi 

foarte stricți. Mi-au spus că, o treapta dacă nu corespunde , nu se face recepția. Unde sunt 

probleme se vor remedia. De ce nu aduceti televiziunea după receptie? Acum mai sunt erori de 

îndreptat. 

Domnul Crăciun Ion, consilier: o altă problemă este a podurilor în satul Giurcani. 

Tuburile sunt prea largi, supradimensionate. La Ghiță Surdu și Coman Vasile , unde se 

intersectează drumurile, nu  sunt tuburi , apa va traversa  peste asfalt . Căminele care să 

oprească apa se vor colmata cu mâl, apa se va cloci si vor fi o sursă de infecție. Nici asta nu 

pot accepta cu toate riscurile la care mă supun . 

Domnul Primar: se numesc camine de liniștire care preiau viitura. Proiectul este pe 

situatii de urgenta. Există studii peste studii din care au rezultat toate soluțiile. Sunt niște 

costuri standard în care trebuie să ne încadrăm, trebuie să respectăm contractul de finantare . 

Nu am făcut nimic ilegal.  

 

 



 

Mi s-a reproșat că facem stații de încărcare pentru mașini electrice, că nu era o 

prioritate. Proiectul cu Centru Comunitar Integrat este prevazut cu mașina electrică în dotare, 

dar obligatia noastră este să asigurăm stația de încărcare. Mașinile scolare vor fi electrice si  

totodată încurajăm achizitia de mașini electrice pe viitor. Sunt acuzat de multe , dar eu când 

am preluat mandatul de primar l-am preluat cu un mare handicap,  nu am moștenit  niciun 

proiect pe care să-l termin, doar probleme cu Curtea de Conturi  și DIICOT. Dacă nu mai ies 

primar, plec cu fruntea sus, las în urma mea 15 proiecte  în diferite faze de implementare. 

Nemaifiind inscrieri la cuvant,  presedintele de sedință mulțumeste domnilor consilieri 

pentru participare și declară închisă ședința de lucru a Consiliului local Gagesti la ora 13,50. 

        Drept care am incheiat prezentul proces –verbal. 

 

 

        Presedinte de sedintă,                                                Secretar general al comunei,                                       

          Constantin MIHAL                                                       Gabriela TĂBĂCARU 

                                        

 


